



## Undertaking for Renewal Marine Craft Permit

## تعهد لتجديد تصريح مزاولة نشاط بحري

Date	التاريخ
Company Name	اسم الشركة
License No	رقم الرخصة
Activity	النشاط

<p>We M/s. _____, hereby undertake that we are in accordance with the standards set out by DMA</p> <p>We understand that in case of non-compliance with any such requirements, DMA has the right to take further actions including, but not limited to, fines and/or preventing the operation till the compliance.</p> <p>We also acknowledge that DMA has the right to impose a fine of AED 2000, Non-compliance with the undertaking given to the Authority or instructions or decisions issued by the Authority.</p> <p>We further declare that the undersigned has the authority to give this undertaking on behalf of the company.</p>	<p>نتعهد نحن السادة/ _____ ، بموجب هذه الوثيقة بأننا ملتزمون بالمعايير التي حددتها سلطة دبي البحرية.</p> <p>ونتعهد بأنه في حال عدم الامتثال لأي من هذه المتطلبات، فإنه يحق للسلطة اتخاذ الإجراءات اللازمة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر فرض غرامات و/أو إيقاف النشاط لحين الامتثال للمتطلبات.</p> <p>نقر كذلك بأنه يحق للسلطة فرض غرامة مالية قدرها 2000 درهم، في حال عدم الالتزام بالتعهد المقدم للسلطة أو بالتعليمات أو القرارات الصادرة عن السلطة.</p> <p>كما تقرر الشركة بأن الموقع أدناه يتمتع بالصلاحيحة اللازمة لتقديم هذا التعهد نيابة عن الشركة.</p>
---	---

Signature of the applicant	توقيع مقدم الطلب
Name	الاسم